
Zápisnica zo zasadnutia II. komory Snemu SAV, 
ktoré sa uskutočnilo dňa 25. marca 2025 od 10:00 hod. videokonferenčne 

 
Prítomní členovia II. komory Snemu SAV: A. Gajdošová, Ľ. Kľučár, Ľ. Košťál, Z. Sulová, I. 
Lacík, Š. Faix, P. Tatarko, E. Dvorožňáková, I. Riečanský, J. Gálik, O. Križanová  
 
Prizvaní kandidáti na členov P SAV: Ľ. Lacinová, M. Blaženec 
 
Program  

1. Otvorenie  
2. Schválenie programu zasadnutia  
3. Predstavenie sa kandidátov na členov predsedníctva akadémie za 2. oddelenie vied vo 

funkčnom období 2025 – 2029 a ich odpovede na otázky členov 2. komory snemu  
 10:10 – 10:35 M. Blaženec 
 10:35 – 11:00 Ľ. Lacinová 
4. Rôzne  
5. Záver  

 
Zasadanie II. komory Snemu SAV zahájil jej predseda Ľuboš Kľučár. Po odsúhlasení zapisovateľa 
(Ján Gálik) a overovateľa zápisnice (Ľubor Košťál) pokračovalo zasadnutie predstavením kandidátov 
na členov P SAV za 2. oddelenie vied podľa vopred určeného harmonogramu.  
 

Ing. Miroslav Blaženec, PhD. uviedol v prezentácii svoje vedecké zameranie, scientometrickú 
charakteristiku, 18 rokov zastával funkcie v manažmente ústavu. Svoje predstavy o pôsobení v P 
SAV predstavil v niekoľkých oblastiach. Vedel by využiť svoje profesijné skúsenosti, týkajúce sa 
hlavne ekológie a klimatickej zmeny, ktoré majú naozaj silný celospoločenský a interdisciplinárny 
význam. Podporuje vybudovanie efektívnej projektovej podpory v spolupráci s koordinátormi 
z ústavov a centier. Predstavil svoje hodnoty a záväzky, čo je transparentná komunikácia 
s pracoviskami SAV, vyvážená podpora všetkých oblastí a podpora interdisciplinarity. Na otázku či 
je v kontakte so zvoleným predsedom SAV odpovedal, že nie. Na otázku aké mechanizmy sú za 
predstavami o hodnotách a záväzkoch odpovedal, že treba najprv začať v menších krokoch, 
bilaterálny, trilaterálnych, úplný mechanizmus zatiaľ nepozná. Na otázku či je jeho predstavou 
pôsobenia v P SAV projektová podpora odpovedal súhlasne. Otázka skúseností v štruktúrach SAV – 
pracoval dve obdobia v jednej z komisií P SAV. Na otázku či si vie v podpore projektov predstaviť 
spoluprácu s Dr. Panczovou, ktorá túto oblasť zabezpečovala odpovedal, že je otvorený každému 
riešeniu. Nemyslí si, že treba riešiť úlohy a oblasti striktne cez oddelenia vied, ale čo najviac 
celoplošne. A ako je kandidát pripravený dochádzať do Bratislavy? Nie je problém byť časť týždňa 
v Bratislave, ale počíta s tým, že časť agendy pôjde online.  
 
prof. RNDr. Ľubica Lacinová, DrSc. vo svojom vystúpení konštatovala, že jej hlavnou prioritou 
pre kandidatúru je pozícia členky P SAV pre vzdelávanie a doktorandské štúdium, ale je pripravené 
pracovať aj ako zástupkyňa podpredsedníčky pre II. OV. Predstavila programy, ktoré počas svojho 
pôsobenia v P SAV vytvorila a sú funkčné, a tiež rozbiehajúce sa a plánované doktorandské 
programy. Predstavila tiež postdoktorandské bežiace programy a predstavy o ich rozšírení. II. OV je 



počtom pracovníkov najväčšie, z čoho väčšina je v Bratislave, preto je žiadúce,  aby zástupca 
podpredsedu pre II. OV bol z Bratislavy. Ako prvé by obnovila návštevy pracovísk, ktoré boli 
prerušené počas pandémie. Na poznámku, že oblasť doktorandského štúdia v novom P SAV ešte nie 
je definitívne obsadené, odpovedala súhlasne.  
 
Na záver Ľ. Kľučár poďakoval prítomným za účasť a rokovanie komory ukončil.  
 
V Bratislave 2. apríla 2025 
 
 
Zapisovateľ: Ján Gálik 
 
Overovateľ: Ľubor Košťál 
 
 
 

Ľuboš Kľučár  
        predseda II. komory Snemu SAV 


